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ZAPIS ZASEDANI
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ilísto konání:
začátek z.sédání:
přítomníi

Zápisé.Ll22-26
ze zasedání Zastupítelstva obce Hlincová Hora,

konaného dne L6,L!.2o22
obeolí úřad Hlincoviá Hord - zasedaď místnoEt oú
18:03 hod.
Ing. Jiř Múlleř, RNDi. Josď Pebiášek, Mgr. lona Bláhová, Ing. Vádav Hanus,
Pavel Múller, Ing. |Gřel Fouse& lng. §ndy Múllerová (prez.li§tina pňlohou ápisu)

starosta obce zahájil zasedání zasbrpitdstva obce a pňvítal přítomné. sdělll, že za§edání ža§fupitélstva bylo
řádně §voláno. Informaae o konání zaďupitelstva byló v řádném termínu ar'eřejněna a zasfupitelé byli obesláni
pozvánkou.
Podle prezenóí listiny je pňtomno vfut 7.dsfupitelů, zasfupltelstýo je tedy usnášeníschoPné.

utčéní záDisovat€le a ověřov.telů záDisu
starosta určil zapisovatele (llona Bláhová) a ověřovatele ápisu (VádaV Hanus a Jiň Múller)

slož€ní slibu
V úvodu 65edání rya sndy Múllerová, lderá nebyla pňtomna na Ustanovujícím zasedání zasfupitelstva,
Vyzydna ke složení slibu zastupitele. sib složila a potvřdlla podplsem.

schÝál€ní Droořamu
Progrdm zzo byl řádně zveřejněn a vwé€n, a to v podoÉ:

ávřlt programul
1) Martus Pedersen - dodatek ke sínlowě na sŇr, svoz a odsťanění komunálniho odpadu
2) íontrola uil(onu sámostahé působnoGt obce
3) Zidost o koup| pozemku ve vlasbíďM'obce
4) Příspě!,/ek MŠ H ncová Hoiá ná r. 2023
5) Prolednání nabídky s*ru textilu
6) Ždostiodaryadotace
7) o§tatií, ň2né

starosta Vyzval zaďupitele ke v7nesení případného návrhiJ na změnu či doplnění programu. Nebyly vzneseny
ádné návrhy. starosta dal hlasovat o navrženém plogramu.
Program ZZo byi schválen (hlasováni 7 PRo, 0 mon, o zoťrl)
BoD Č, 1) Maíius Pedeísen - dodaték ke smlouvě na sběř. svoz a od§tranění komunálního odDadu
Za§fupitelé obdŽe|í VeŠkere podklady k ttodu mailem. Pokud se dodatek (Dodatek č, 23) schviill bude
podldadem pro rozpďcet obce a řovněž pro oZV pro obla9t komun.odpad na pňiští rok Firmou Marius Pedersen
byla vypovězen'a dflčí smlouva o sběru odpadu (č.62248112, nádoba u oÚ), tato položka ie nově souéstí
Dodatku č, 23 sm|ouvy, Přtomní výzváni k diskusi a dotazům.
áďupitel Hanus §€ zajímal o míru zdražení v jednotiv,ýó položkach - zmíněny rozdíly (na\r'ýšeno oproti
minulému roku. DiskutoMána i možnoď nepřistoupení na Dodatek smlouvy, starcsta zmínil, ž€ j€ možné
dodatek nepňjmout, nicméně je otázkou je, zda by to pro ob€c představovalo efektivní řešení. z jednání, lóeré
bylo vedeno s fiímou Maňús Pedelsen, neplynulo, že by byla firma naldoněna vyjednáVání o změně (snřenD
předložených óstek. s nastavením částek v dodatku již souhlasily další obce, ktelé Mariu§ Pedeřsen obsluhuje.
J,Múller dotazoval \iýši poplatku za komun.odpad dle skutďné produkce odpadu na jednotku. starosta vysvětlil,
že tako\^ý systém představuje nutnou technologii pro měření/Vážení odpadu i identifikaci odpádo\^ých nádob, a
že tato te(hnol€ie zaťm není připravena. stiile tedy platí model, kdy ie celkové množství odpadu za obec
přepočítáváno průměmě ha oběna/nemovitosL stnrosta však uvedl, že dle údajů Za minulý rok a ást letošního
roku si naše obec vede dobře a stiále spadá do žkonného limifu (do 180kq objemu odpadu na jednotku/rok) a
tedy i nižší platby, což je důkazem, že obóné V obci řídí odpád,
zaďupitelka Múllerová Vznesla dotaz, zda máme k dispozici jinou konku.enční nabídku. starosta uvedl, že nyní
nikoli, mus€li bychom vypsal nové vrjtrérové ňzení.
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zastupitel P,Múller vznesl dotaz, zda naýýšení Uvedené v předloženém dodatk] bude znamenat na\.ýš€ní
poplatků za svožu Ko pro občany v přišťm rme. starosta Vysvěťil, že \r'/še poplatku 5€ bude do konce roku
řešit, jelikož musíme vydat ozv, která nebyla \,r/dána V minulém roce. V r, 2022 b}4 pňspěvek 2a Ko od oHanů
pňjat formou dobrovolného daru. Pro stanovení výše poplatků bud€me vycházet ze skutečných nákladů na svoz
a sběr odpadů V tomto roce, Poplatek pro rok 2023 bude schvalovat zastupitelstvo obce.
Dalšídotazy a připomínky nebyly yzeseny. proto starosta dal o předloženém návrhu dodatku hlasovat.

Návrh usnešení č. 13:
zo projednalo a schválilo Dodatek č. 23 ť. vše.h pňloh ke smlowě č, 60013/98 na 5běř, §/oz a odsřanění Ko
a ieho složek s ffrmou Marius peders€n.

a'dný přotináWh - hlasováni : 7 PRo, o PRoTI, o ZDRŽEL - usnesení č, 13 bylo sďváleno
u§n€.ení ě 13i
zo proiednalo a schválilo Dodat * č. zt vá vš€di přfloh ke slt ouvě č. 6lxtl3/9a na sběr, svoz a
odstíanění Ko r J.rro §loža* § firmo! ti{a.iuÉ P€d€rsen.

BoD Č. 2) Konřola vÝkonu sámoBtáfo|é oÚ5obnoďi obce
Konbola na záldadě § 129 ákona o okich, za období 1.6.2020 až 28.6,2022. Konřola se týl@Ia dodržoy.ání
Zákoná č.106/1999 o §vobodném přísfupu k informacím, ve měnípozdějšíich předpiso.
Povinností obce jako poMnného sublekfu le na neJbliám zzo o vý§ledku konřoly informovat a infomovat o
pňjatých opaťeních k nápraG a pfucházení chyb v této agendě. Zpr.á\.d z kontsoly dorazila po poslďníín z2o
V minulém oMobí a před volbaml ó zasfupltelstev ob(i proto projednávána nyní na nejbližším zzo. sbrosb
informoval, že kontsola byla zaměřerp na dodržování ákonn,ýďr lhót v odpov&ích, na zp0sob poskybrrtí
informaď a na po,/lnnosť žVeřelňoýdných informací.
Konřolou b/a shledána 4 poóybeníi

1/ V jednom přpadě nedodržení ákonné lhůty na odpověď, lďená je 15 dní
2/ Podaná sťžnost na \ryřízenou žádoď o lnformace nebyla pfudložena nadízenému orgánu v ákonné lhůtě.
3/ NěkteÉ poÝnně zveř€jněné informace dotazů a odpovědí nebyly v ákonné lhůtě zveřejněny způsob€m

Umožňují.j dálkový pří§fup, ful. íÉbyly v&s zveřejněny na W€bo/ých stránÉď obce.
4/ Pozdní z\€řejnění výŤoční zpávy o činno§ti v sowislosti s post<ytováním lnforínací dle ákona č. 106/1999

Kontrolu prováděo dálkov,ým pňisfup€m !íinisber§tvo vnitra ČR, kteÉ si Wžádalo veškere podldady k po§oužení
žVěrem kontřolní zprávy jsou doporuéné poshrpy k pňjmuť opaťení, aby se h/to chyby neopakovaly,
Meži pňjaé opaťenL Kerá byla na áldadě doporučení lýť zavederE, patří:

U Zepšení evidence žádostí o informace vytýořením sW evidence §é zavédením přehledů s termíny žádostí
a lermínyJejich vyízení, zpfuobu vyřízení, vč, wedeni zda byly Uplatr!ěny súnosti ó odvolání

2/ zvý,šená a důIdadněj§ konbola procesu řďsení ádoďí o infomace
3/ Vájemná lep§ kontrola Všech osob podílejících se na vťízení ádosť.

Tato opať€ní spolu s dokum€nty dokládají.ími zařazení přojednání tohoto bodu do progřamu zzo včetnĚ zápisu
a dokladu o vyvěšení budou zasilána na MV ČR.

zo belé na vfoomí informaci o provedené kontfole samostatné púaobnosti obce v §ouvislosti
s dodržováním zákona č. 106/1999 sb, ákona o svobodném přstupu k informócím, ve znění
pozdášch pfudPisů. zo bYlo iIíormováno o zavedených opatřeních k předcházení výsMu a
opakování koítíolor. nalezených chyb v této oblasti.

BoD Č. 3) ádost o kouDi Dozemku ve vlastnictYl obce
zastupitelé dostali podklady k bodu mailem. o odkup á5ti pozemku žádá p. veronika Macháčová. ]edná se o
úzký pruh pozemku (požemků 124912 a 124717) o r,ýměře cca 50m', mezi dvěma požemky soukromých
!4a§tniků (l,|achačovi a Vančurovi), Dóvodem žádoýi je rozšření zahrady. PrUh pozemku se pohybuje Ve sVé
šřce od cca 0,5 do 1.9m. starosta zmínil, že s ohIedem na úzký pruh a umísĚní pozemku obec nepředpok]ádá
jeho další využití žzo nyní projednává aáměr prodeje, samotný prodej bude muset opět sóViálit Zo. Dále
samozřejmě na náklady kupujíc.ího bude pťovedeno geomeři.é zaměření a po té následně pňpravena kupní
smlouva. starosta rovněž pňpomněl, že dosa\adni podobné odkupy drobných požemků Ve Vlastnictví obce byly
v ceně 1900 Kčlm2. zmínil rovněi že se V součásnosti ceny pozemků v,íznamně z\.ýšily, niďnéně v rozměru a
umísĚnía tvaru tohoto Pozeml('l nelže srovnáyat cenu 5 cenami zá stavební pozeml9 (parcely).
zastupitel Hanus $uhlasí s prodejem tohoto pozemku a zdŮraznil jeho nevyuŽtelnošt pro obec. Dále navrhl. Že
by bylo správné, aby obec vytvoňIa nějakou ďrat€ii odkupu pozemků, ktená by byla v případech takov,kh
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žádoďí směrodatná. sbrosta vysvědil, že je núné V každém takovém přpadě přsfupovat k ádosti indiMduálně
a žohledňovat mnohá kiteria- např Využitelnosl rozměr, přístupnost apod.
znsfupitelka l4úllerová pňpomněla, že pokud je poádovaný úsek o odkup součástí věÉího pozemku obce je
nublé vyřešlt Jeho řoždělení a zda by 5e v ceně neměly b,ýt promítnuty i adminiďrativní náklady. staro§ta sděIil,
že v případě odkupu bude ob€c vydávat souhlas s dáením pozemku na áldadě geometíi.kého zaměření a
vysvěťil, že adminlslráuvní nák|ady by měly být pro obec ne\rPnamné, jelikož pořzení geometrického zamďrení
jde za kupujícím,
zastrpitel Hanus se dotázal, žda ve vyGšeném áměru muď b,ýt $.rcdena již i cena. starosta Vysvěť|l, že nikoli,
ale pokud tam cena nebude, je fua uvést, jahým zp0sobem bude cena uÉena (př. obálková métoda apod.).
za§fupitel Hanus souhlasil s uvedenou cenou 1900 KČ/m1
Místostdro§tka Bláho\aá Wedla, že souhlasí 5 prodejem pozemku za aenu 19oo Kč/m'. Uvedla, že je nutné sj
W&omit| že obec Je odpov&ná za spráW a údržbu ob€cÍ|í,á pozemků. V pňlpadě tohoto úzkého pruhu mež
dvěma sóukom,ýrni vlast!íky je i příst]pnost obecní teďjnllq na údžbu pro obec velmi komplikováná.
Zastupibel J.Múller \znesl podnět uyóžovat u přišťch žádo6teci o možnoď případné směny pozemku za
pozemek, kteď bY pro obec vyuŽite|nost měl. starostá souhlasil, niďnéně Wedl, že v pií|Dadě žadatelŮ
Machačovkh není k dispozici takový pozemelr kteď by obci mohli ke ýněně nabídnout.
Další dotazy a pňpomínky nebyly Vzneseny.

Návíh usnesení č. 14:
zo projednalo ádost Mgr, Verunilq MacMčové o koupl ěsti pozemků p.č. 124]17 a í24912 a sdlvaluje záměr
prodeje áďi Gchto pozemků za @nu 1900 Kďm?,
ProtinávŤi žádný - hlasovíní : 7 PRo, 0 PRoTI, o ZDRŽEL - usneseni č. 14 bylo sóváleno
Usnes€ní č, 14!
zo píojednElo žádoď Mgi. ve]oniky MacháčoÝé o koupi é.ti pozemkú p.č. L247l7 a a249J2 a
sdlva|ure záměr prod3je ófutí tě<ito pozémkú za cenu tgoo Kčlm2.

BoD Č.4) PřísDěvék MŠ Hlincová Hora n. Ť. 2023
starosta informoval, že Vždy na konci roku 5e tento přísŇvek schraluie h/ůli pňprdvě rozpočtu na následuiíci
rok jak pro !íŠ, Lak i pro nás jako zňzovatele. V akfuálním roce tutŠ má pňsrĚvek ve uiši 25000 Kč měsíčně.
starosta uvedl, že Ve školce došlo k navfiení počtu děť o 4 dětj (na celkem 34 dět). Podle tohoto údaie by měl
b,ýt příspěvek něco přes 28000 Kč. Jeho Vlišije nutné zohlednit i V sowislosti s cenami energií.
žastupitel_Hanus Vznesl doLaz, zdá z Peněz na provozní příspěVek jsou hrazeny i eneřgje. Host zzo p. strolená
(účetní !ís) sděila, že Ms v průb€hu roku álohy zá ene.gie neplať, ty j§óu placény obcí a až ná konci roku
doÉe k Wúčtovánídle skutečne spoďeby MŠ.
Učetní obce p. christelbauerová potwdila navýš€ní cen žá plyiu 26080,- na 11 100,-. starosta livedl, že
pňspěvek lze i V průběhu roku Upravit dle poďebý a na zák|adě diskuse navrhl na\.ýšení ěďky provozního
pňspěvku pro MS pro rok 2023 na éď*u 30 000 Kč. Další dotazy a pňpomínky nebyly vzneseny.

Návrh usnesení č. 15:
Zo poednalo a §chvdlilo povozní píspěvek tutŠ Hlincorá Hord na rok 2023 Ve \r'ýši 30 ooo Kč měsí]ř!ě.
Protinávíh ždný - hlasování i 7 PRo, o PRoT1, o ZDťEL - usneseni č. 15 br'lo sóváleno
u§n€a€ní ě 15!
zo Fojédnalo a §chválilo proYozní pňspárek Š Htlncová Hora na rok zr23 vé výši 30 ooo Kč
mě§ičně.

BoD Č. 5) Proi€dnání nabídkv sběru téxtilu
Zasfupltelé k teto nabídce oextilEco) dostal! podKady mailem. od ř. 2025 je povinnoď obcí zajistit sběr teťilu
pro s1é oběny. Je prdvdou, že nevyužitý texťl korlčí ěsto V komún.odpadu, l@m nepaň'. Jednoú ž možnosť
jsou samozřelmě sbírky, do Kerýó se obec zapojuje, ale jedná se o nárazové akce.
zashrpitel Fous€k jako odbomik V této oblaďi vyjádňl souhlas s pořízením kontejneru na textjl a shledáMá
konkétně tuto nabídku jako solidní starosta zmínil, že i konstsukce nabízeného kontejn€řu vypadá bezpe&rě
proť Wíznuť přpadných nenechavců. zash]pitel Fousek upozornil pouze na delši čelGci lh8fu, jelikož §to
kontejnery nejsou sk|adem a musejí se vynibět pímo na áldadě objednávky, starosb Wedl, že pořzení
kontejneru je be4latslé a u\.ažuje se o poízení zatím 2 ks do staé óst obce a na Kodetku, pozděJi snad i na
Kodetku uI, až bude pňpravena zpevněná plocha a bude bm věÉí ástavba. Další dotazy a pňpomínky nebyly
vzneseny.
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Návih usnesení č 16:
zo proJednalo nabídku firmy TextilE@ a.s. na kontejnery pro sběr texUlu V obci. Tuto nabídku obec Vyúžle.
Protinávíh ádný - hlasoý.ání i 7 PRo, o PRoTI, 0 ZDťEL - usnes€ní č. 16 ryo schváleno
usnes€ní č. 16!
zo projednalo na§dl(u íirmy TgxtilEco a.§. na kontejne.y pro §běí tér.úlu Y obci, TUto mbídku
ob€c využije.

BoD Č, 6) ádosti o dařv a dotace

HosPIc sY. Jana N, N€!fiaína o.p.s. - stnrosta seznámil zastupitele s žádostí o dar ve \^iši 5000 Kč.
starosti zmínil, že v minulém roce jsme tento Hospic podpoÉli částkou 6000,-Kč, v diskuzi se zastupitelé shodli
na poskytnutí daru i na na\.ýš€ní požadované \^ýše daru, Zasfupitel J.Múller navrhl zvýšení čáďlq daru na
10 000,- Kč. Další náWhy a pfipomínky n€byly Vznesény.

Návrh usnesení č. 17:
Zo proiednalo a schválilo žádoď o dar Hospice w. Jana N, Neumanna ve VýĚi 10 000,-Kč.
ProtinávŤh ádný - hlasování : 7 PRo, 0 PRoTI, 0 ZDRZEL - usnesení č. 17 bylo schváleno
Usne§ení č. 17l
zo Projédnáto a ÉGhvá|ilo žádost o dar Hospacé §v. Jana ll. Neumanna ve výši 10 ooo,-Kč

PREVENT 99 2.ú. - žádoď o posMnuť dotace spol€čnosti PREVENTg9. staro§ta Vysvěťil rozdil mezi
posh/tnuťm daru a dotace. v pňpadé daru není posl<}.tÍlubá finan&rí podpora směřována specificlq a na její
využití obec jako dárce nemá vliv, v případě dotace je společnost váána způsoby jak a k čemu posMnutou
peněžnípodpořu Wužie. starosta uvedl, že společnoď PREVE|VT99 sé zabývá prevencídrogové problematiky
ve společnosti na územícelého Jč krdje,
zastupitelka Múllerová zmínila, zda je tato problematika konkétně v naší obd aktuálni a zda by nebylo lepší 5e
zaměňt Více na jiné oblaďj prevence,
l"tistostarostka Bláhová navřhta podpořt tuto žádost s ťm, že problematika drogovlich ávislostí má bohužel
vzrůstajíci tendenci a týká se Celé společnoďi a nelze se Vůči ní jako ob€c Wmezovat. Uvedla, že koĎkéÍlě na
jihu cech, kde svou působnosť spolďnost PREVENT99 působl je stabstika \.ýskyfu dr€ové ávisloďi druhá
nejvyší v ČR. Dále zmínjla, že §poléóost PREVENTgg á její čínnost zná v rámcj své profese ve zdrav, Škole a je
osobně přesv&čena, že její \.knam v proťdrogové prevend (primární i sekundárnD má nezastupitelné místo.
zastupitel ].Múll€r namíť. že dle jeho názoru je společnost PREVÉNT99 pňliš Velká a z dostupných informací
není transparentně ótelné, jahým způsobem finančni prosďedky jsou využívány. I,iístostarostka upřesnila, že
spolďnost PREVENT99 zajiťuje v ce]ém kraii sťediska zázemí pro drogově ávislé (ákladníživotní poďeby -
stravu, oblďení, zaiištění hygieny), dále §aturuje základní zdravotní prohlídky. psychologickou peči, práci
sociálních pracovníko a stťeetworkeró, kteří distribuují sterilní sďikačky a jehly jako prevenci s€kundárních
onemocnění (HIV, hepabťdy), jejichž léčba je pro spdďnoď mnohem náldadnější. zasbjpitel Fous€k zmínil
poďebu doložení \,,ikazu hospodaření popř. výrďní zprávy pro poskytnutí finanční podpory,
zashJpitel P.Múller zmínil jako více úónné z jeho pohledu podpoňt tento program fomou akcí na zák]adních
školách, např. V Rudolfově. K éto mÉlence podpoření konkrétní akce (akcí) spiše než finanční podpory se
pňpojili i další zásbrpltelé Hanus a Můllérová. sfárosta doplnil a shrnul. že by pro obec tedy průchodná byla
spíše cílená a konkrétní podpord lokilnl napi formou společenskýó a sportovních akcí.

Náúh usnesení č. 18:
zast]pitelstvo obc€ projednalo ádoď spotďnoďi Prevenúg o posMnutí dotace a .ozhodlo se žádosti
nevyhovŘ.
Protinávrhádný-hla§ovaní:6PRo,1PRoTl(Blátroviá;,ozonŽel-usneseníě18by|oschváleno
usnEséní č, 18:
zastrpitelstvo obce Eojédnalo ádoat spoleálosti Pr€ventgg o Po§Mnltí dot ce a ]ozhodlo se
ádoďj net yhová.

Dotační Drogram Jihoč€.kého kraj€ MY v ToM lrtoČtcxv nrÍ{EcnÁr,rr
starosta informoval o možnoďech zapojení obce na těchto dotačních podpořách oby\rdtelům. Informace
k progřam0m lsou dostupné na Wóu obce a na ob€cním úřadu.
Místostarostlo následně Vysvědila, že se jedná od 2 dobční programy. Jeden je zaměřen na podporu děť od 3
do 19 let, na podporú a kompenzaci úhrad pro účást děť na škotních a mimoškoIníú aktjvitách, Druhý program
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je zaměřen na podpořu dětí od 0-3 (resp. B lď) v podobě přídavk! na dítě a na bydlení, V tomto pňpadě pň
splnění podmínek je posMována podpořa 4000 Kč a je vyplácena JčK. Dále jde o podpoťu poživatelů důchodu,
keří nevyužívají pobytove a sociální služby a žijí samostatně (podpora 4000 Kč) nebo ve společné domácnosU
(3000 Kč na óena), V tomto případě je spoluúčast obce, 50o/o podpory vyplácíJčK a 5oo/o obec,
obec v oblasti těchto dotačních programú hraje úlohu informační a zprosďedkuiící. starosta doplnil, že pokud
budeme chtí musíme s€ k tomuto dotá&límu programu jako ob€c pňhlásit a hlávně potencionální náklady na
podporu zahmout do rozpočtu ob.e na přišť rok. starosta seaámil s přibližnými nákladý lderé by zapojení
obce do tohoto programu př€dstavovalo s ohledem na pďet a složení obyydtelstva obce (podle kalkulátoru
]čK), Pro poživatele důchodů v naší obci byly oíientačně Vypoótané náklady na 142000 Kč célkéín, tj, 71o0o Kč
by představovd| spolupodíl obce), V případě dotačniho programu pro podporu Školníó a mimoŠkolních aktivit
dětí 0-3 + přdavky na diĚ a bydleníie orientačně lypďítána é§tka na 28000 Kč, které by měl hradit JčK.
Dotační programy budou propláceny obcemi a dále pak proúčtovány s JčK, Pokud se obec do programu zapojí
je tedy nutné v rámcj rozpočfu počíbt s éstkou cca 170000,-, kterou by potencionálně bylo ďeba Vynaložit
za§fupitel P.Múller sdělil, že osobně se zapojením do t&lto dotační,.h programů nesouhlasí, jelikož je vnímá
iako předvolební kampaň, Vysvětlil, že celý pťogram bude pro ]čK představovat ástku přibližně 25o mil. Kč a
zjednání zastupitelstva JčK ví, že aby tato částka mohla b,ýt zaiišběna, budou musď být káceny programy na
podporu venkova ze 190 mil. KČ KČ ná c.á 40 mil. Kč. Proto se zapoj€ním do tohoto programu nesouhlasí a
neóce Upřednostriovat předvolební př€rdmy hejtrnana na úkor kácení píogřámů na řožVoj obce,
zaďrrpitelka Múllerová WádřiIa ěďečný soúhlas s argumentací P.llúll€ra, avšěk zd1E,znila, ie pokud jsme
odmítli podporu činnosť společnosť PREVENT99 sťm, že chceme něco konkétniho pro děti a oďany obce
udělat, prostřednictvím tohoto programu máme příležitost. zaďupitelé Hanus. J.l4úller a Fous€k zapoiení do
programu podpoňli. Místostarostka Wedla, že zaťm oú zaznamenal jednotky o*anů, kteří projevili zájem o
Mo dotační progrémy.

Návíh usner€ní ó 19i
zo beře na Vědomí vyhlášený dobční program JčK 

"My 
v tom Jlhočechy neneďáme I a 1I" a sďlvialuje

a) zapojení obce HH do tohoto programu
b) pňedběžné Vyállení pfub§nýú náldado na reallzaci dotaóiho přogrdmu Ve v,ýši 17oooo Kč z ro4očh]

obce
c) pfufinancovánía §polufinancoMáníprogramoG podpory

Protinávťh ádný - hlasoyání : 6 PRo, 1 PRoTI (P.Miiller), 0 ZDťEL - usnesení č. 19 bylo schváleno
u§n6eníč. lgi
z' b€ťe na Y&ofií vyhlášený dotaó|í p]ograh Já( -tty Ý tom llhočé€hy í€nechám€ l a Ir ,
schval!i€

a) zapoiení obcé HH do tohoto p.ogramu
b) předběžné Yyčísléní př€dběčnýGh nákladů ná řérllzacl dotáčňtho progranu Ye Ýýši t7o000

Kč z rozpočtr obce
c) předfinancování 6 spolulinancování píogramoťé podpo]ý

BoD č. 7) osbtní, róznó

DPHČB - Info,rmace o pň'pravĚ náfhu smlouvy o závazku veřejné služty v přepřavě ce§tulících 1omlČs; na
rok 2023 s ťm Že výšé kompenzace v přšťm roce by měla být 288000 Kč. tetošní komp€hzace j€ 263000 Kč.

okr€.ní soud ČB - staro§ta informoval o ádos§ okesniho šoudu V ČB. l(téď ádá obec o návržení kandidátů
na pozice pňsedídó U os ČB. Lze vznést návrhy bezúhonnkh občanů,'kteň by mái áiem a splňovali
požadovaná laitéria. Tyto návíhy musí pak sďvállt na zo. Bliá irřormace starosta zašle zasfupitelúm mailem.

Rozpďtové změny , účetní obce informovala ohledně rozpočtl a rozpočto\.ých změn - v nejbližší době pouue
návřhy rozpisu rozpočtu. tzv. návrhy na změny paragrafu, Tento rozpis bude vwěšen na Webu obce" Dále
účetní infořnovala, že \r'hlatnípásky bude systém doručovat eleldronicky.

Akce - v neděli 2D.I1. (L7-19 hod) bude provedena sbíri<a pro diakonli Broumov, Dále v sobofu 26.11.
předadventní §€tléní s pletením adventníó věnců, obě akce býly avizovany lďiáky do sďlránek Rozsvěcení
vánočních stromú 27,LL,, E, na první advenhí n€děli, Ve č§/rtek 1,12.2022 setkaní s seniory v pondělí 5.12.
tradlční Mtkuláš s čertem.
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sTtBus - zastupitel P,Múller dotazuje na řeš€níškolní dopraw (síIBus). áležtostíse bude obec zab,hrat až po

novém roce, do konce roku musí dořďit altrálnější áležitosti rozpočei ozv, kizový plán obce......

Rúmó - znsh]pltel Fousek vznesl podnět ohledně opakovaného psího nářku, Keď se ozývá z nemovitosti
č.p.227. oÚ Ó věci bude zabývát. Dále podnět §kající s€ vF]žíMání obec.požemků pro stavební účely
(materiál) - 145V11 a ést 125v3. starosta Znínil, že v prvním při]padě byla áležitoď oznámena á bude

iešena zpoplatněním dle píslušné ozv. co se týká áboru ésti obecní komunikace, take ožnámeno, nď€šeno,

ielikož §e jédnalo o malou ě5t slepé ulice pouze k požemku se stavtou, ale na áldadě tohoto podněfu Věc

áořešL ste]ně jako ěď druhého pozemt(].' Dále zastupibel Fousek upožomll na \€lice \"ýréznou barvu .košů
umísténých na-cyklostežce. starosta vysvěťil, že výmzná barva naopak lép€ upozoňUje na jejich umístění a

ryu:iti, Žastupiteiro MúlleroMá se vyjádňla, že ža ní signální baNa košů je užtečná a to zvláš€ pro běžce a
cyklisty za šeÉ,

Dot zy hostú - Pan strolený dotaz, zda a Jak zaďupitelé a účetní posMljí lnformace. staíosta Wedl, že

informáce isor,r ze str.ny oÚ posls^ovány por,ue na záUadě dobzů dle zák. č. 106/1999 sb, Místo§taťostka

doplnila, že dotazy a odpov&l JsoU pak zv€řejňovány na Webu obce.
Pa;í sťolená 5€ dotázala předsedy KV P.Múllera, zda na záldadě zvďejněného reporfu na FB z ustavujíďho Zzo
bude nadále v tomto žpů;obu informoMání ha sociální,ch síťó pokróčovat. za*Upitel P.Múllér se vyjádňl. že o
tomto uražule. V sowislo6ti s tím p.stťolená poádala, aby tedy bylo dhíno na zveřejňování info.mací bez óyb,
P.Múller reaaoval, ž€ 5i není vědom chyby, ale pokud se tam objevlla, nebyla zárněmá a zajistíJejí opraw.

Další přspěvky od zasfupitelů a hostů k projednáníjiž nebyly vzne9eny. starosta poděkoýál všem přtomn,ým za

úbst'a ásedání utonňl. Termín přštfto asedání zastupitelstva bude oaámen po.,/ánkou a vyvěšen.

zasedání zastlpitelstvá bylo ukončeno \€ 20:06 hod.

zapisovatel :

ověřovatel

ověřovatel

sejmuto

4r\

zkrátkv:
zzo=zasedání žastupitelstva obce
zo-zasfupitelstvo obce
HH=Hlincová Hora
ozv =óecně ávazná vyhláška
Ro=rozpďtové op6ťení
Fv=finan&í v,ýbor
Kv=kontrolní v,ýbor

vwěšeno : 24.11.2022

stařosta obce :

/1/

'='*,_
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